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Protokół Nr 222/2018 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy IX w dniu 12.09.2018r. godz.18:20. 
 

Zebranie otworzył Przewodniczący Jan S. Pietras.  

Obecni wg załączonej listy obecności.  

Zarząd przyjął następujący porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące. 

4. Przyjęcie protokołu. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 2 Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie – 3 głosami za. 

 

Ad. 3  

3.1. Zarząd zapoznał się z pismami.  

3.2. Zarząd omówił współpracę z placówkami oświatowymi w zakresie: 

3.2.1. uroczystości na terenie Dzielnicy związane z 100-lecie Niepodległości. Główne 

obchody 7 listopada 2018r. SP Nr 49 – połączone z 130-leciem SP Nr 49. godz. 10:30. 

– 12.00. Odsłonięcie tablicy pamiątkowej związanej ze Stallagiem. 

Odpowiedzialna Dyrekcja szkoły. 

3.2.2. omówiono wystąpienie Dzielnicy , ponowienie w sprawie rozbudowy szkoły SP Nr 24. 

Zarzad przygotuje projekt po dyskusji na komisji 

3.2.3. przedszkole samorządowe nr 95 przy ul. – jako organizator i współorganizator 

uroczystości nadania nazw alejkom w parku Solvay  termin 22.09.2018 godz. 11.19  

oraz odsłonięcie trzech szlaków harcerskich 

Oraz 20 października odsłonięcie tablic pamiątkowych przy dębach katyńskich godz. 

11.19 msza na ul. Goryczkowej, odsłonięcie tablic godz.12.19. Rada Dzielnicy 

przygotuje zaproszenia 

3.2.4. SOSW nr 6 w budynku trwa remont adaptacyjny pomieszczeń na poddaszu, budowa 

klatki schodowej – zakończenie ok. połowy października. Zespól nauczycieli i dzieci 

wspólnie z Radą Dzielnicy będą realizowali projekt o charakterze edukacyjnym  

3.3. Zarząd w świetle pisma – protokołu z ul.Zbrojarzy z dnia 12.09.2018 oraz pisma ZIKiT 

w sprawie braku środków na budowę ul.Łukasińskiego- ok.102 tys. zł. pod rozwagę 

komisji następujące rozdysponowanie środków: 

63 tys. zł z ul.Zbrojarzy + 10 tys. zł ze schodów w parku Solvay + 10500 z zakupów = 

83 500 oraz ok 20 tys. zł. z remontów bieżących infrastruktury. W konsekwencji: -może 

być wykonana budowa chodnika w ul.Lukasinskiego, natomiast zagrożone wykonanie 

zadania remontowego wg listy rankingowej. 

Zarzad nadal jednak uważa, że koszt wykonania chodnika w ul.Łukasińskiego obecnie na 

kwotę ok.282 tys. zł. jest kosztem bardzo zawyżonym i najbardziej zasadne byłoby 

podejść do przetargu ponownie w I kwartale 2019 roku. 

3.4. Zarzad musi omówić współpracę z klubami kultury na terenie naszej dzielnicy.  

 

Ad. 4. Zarząd przyjął Protokół Nr 221/2018 z poprzedniego posiedzenia. 

Ad. 5. Posiedzenie zamknął Jan S. Pietras Przewodniczący Rady Dzielnicy IX  o godz. 21:00. 
Protokołował:   Przewodniczył 

J.Pietras 

     Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy IX  

Łagiewniki – Borek Fałęcki 

Jan S. Pietras  
  


